

**EgyMedica 20, EgyLab Medicine,
Cairo Conventions Center – Cairo - Egypt
From 2 to 4 April 2020**

CONTRACT

عقد إشترك

Name of Company*: _____

اسم الشركة*: _____

Address: _____

العنوان: _____

Tel/Fax*: _____

تليفون/فاكس*: _____

Person in Charge Name*: _____

اسم المسؤول*: _____

Title*: _____

الوظيفة*: _____

Required Space:-

المساحة المطلوبة:-

Space*: _____

المساحة*: _____

Sponsor/Exhibitor*: _____

راعى/عارض*: _____

Booth No.: _____

كود المساحة: _____

Shell Scheme/ Raw Space: _____

بارتيشن/ ديكور خاص*: _____

Exhibits: _____

المعروضات: _____

Total Cost*: _____

اجمالى قيمة العقد*: _____

Cost in Writing*: _____

فقط _____

NOTE:

ملحوظة هامة:

- Please note that this contract will only be applicable if paid in cash or Cheque payable to (Green Land Co.)
- Add 14% tax value added to the total value of the contract

- الدفع نقداً أو بشيك بأسم شركة (جرين لاند لتنظيم المعارض و المؤتمرات).
- الدفع بايصالات معتمدة فقط من الشركة و بعد تحصيل قيمة الشيكات.
- يضاف ١٤% ضريبة القيمة المضافة على القيمة الاجمالية للعقد

We request extra equipment / service:

نرغب فى المعدات / الخدمات الاضافية الاتية:

I HAVE READ AND AGREED TO THE EXHIBITION INFORMATION PARTICIPATION CONDITIONS OF THE CONTRACT OUTLINED IN THE ٢ PAGES OF THIS DOCUMENT.

لقد قرأت و تفهمت و وافقت انا الموقع ادناه على كل البيانات و الشروط و القواعد و الأنظمة المبينة فى هذا العقد المكون من صفحتين.

Date*: _____/_____/_____

التاريخ*: _____/_____/_____

Name & Signature: _____

اسم المفوض بالتعاقد(الطرف الأول)*: _____

توقيع الطرف الثانى (شركة جرين لاند)*: _____

توقيع الطرف الأول*: _____

General Conditions of the Contract:

- Under these rules and regulations, the term "Exhibitor" shall include employees and agents of any company, partnership, firm or individual to whom space has been allocated for the purpose of exhibiting. The term "Organizers" shall refer to Green Land Company.
- This Contract consists of two pages. And will be in two copies, one will be kept with the exhibitor and the other will be with the organizers
- Special Decorations Companies starts on 30th of march at 11a.m., and ends on 2nd of April 2020 at 8a.m.
- Entry of exhibits begins on 1st of April, 2020, from 11 a.m. until 11 p.m., and final exit on 4th of Aril 2020 starting 7 p.m.
- In case of space only booking, the organizer is not responsible for providing carpets, company name panels, any extra furniture that is not agreed upon and added to the contract.
- Exhibitors are not permitted to display their products if not paid Organizer's dues in Full prior the exhibition timings.
- Exhibitors are responsible for the safety of their goods security / customs wise. Not permitted to use any religious / political signs or logos in reserved locations.
- Organizer is not responsible for the safety of exhibits or personal belongings of Exhibitors that may be lost for reasons beyond Organizer's control. Exhibitors should safeguard themselves.
- Exhibitors must not obscure the vision of neighboring exhibitors and not to affect any of the displayed goods by any means.
- Booths and exhibits have to be displayed properly throughout the exhibition, and it is not allowed to transport any displays of the exhibition before its end, without a written consent from the Organizer.
- Organizer has the authority for dividing booths and has the right for any reason (From their own point of view) to change the overall design of the exhibition booths or a certain location, even if already reserved for any company but the given Company has to agree to the alternative place.
- Exhibitor is fully accountable for the cost of renovation of any of the land or structure, which holds that exhibitor, in case any harm happened to it. And will be responsible for the cost of restoring to its original condition, any part of the stand, structure or furniture occupied or leased that had been altered in any way.
- Signing the contract by Exhibitor is considered a final approval to pay amount in full on due date since the contract is irrevocable. Organizer is entitled for the amounts Mentioned on the contract and is never requested to return any amounts for the reserved area.
- Not allowed to Insert Catalogue data or put company name on the stand to the Contracting companies, in case of the contract is signed by foreign company it will be dealt with as a foreign company and the price will be the international price even if this company is in Egypt.
- تحت القواعد و الشروط المذكورة ادناه، كلمة "عارض" تشمل الموظفين والمسؤولين بأى شركة، مصنع، أو شخص الذى خصص له مساحة بموجب هذا العقد بهدف ان يكون عارض فى المعرض المذكور. كلمة "المنظم/المنظمو" تعود على شركة جرين لاند.
- هذا العقد مكون من صفتين و يحرر فى نسختين، نسخة تكون مع العارض و نسخة مع الشركة المنظمة.
- بداية العمل لشركات الديكور الخاص يوم 30مارس 2020 الساعة ١١ صباحاً و ينتهى يوم 2 ابريل 2020 الساعة ٨ صباحاً.
- دخول المعروضات يبدأ يوم 1 ابريل 2020 الساعة الحادية عشر صباحاً وحتى الحادية عشر مساءً، وخروج المعروضات يوم 4 ابريل 2020 بداية من الساعة مساءً.
- فى حالة حجز مساحة خالية (ديكور خاص)، المنظم غير مسؤول عن توفير موكيت، لوحة عليها اسم الشركة، او اى تجهيزات اضافية غير المتفق عليها بهذا العقد الى العارض.
- غير مسموح للعارض أن يعرض منتجاته إذا لم يكن قد سدد كل ما يتعلق بحجز الجناح قبل فترة المعرض .
- كل عارض مسؤول عن سلامة موقف معروضاته من الناحية الأمنية والجمركية .. كما يلتزم العارض بعدم وضع أى شعارات دينية أو سياسية داخل الأجنحة.
- الشركة المنظمة غير مسؤولة عن سلامة اى معروضات او متعلقات شخصية للعارض تكون قد فقدت لاسباب خارجة عن سيطرة المنظم فالعارض لابد ان يؤمن نفسه بالتأمينات المناسبة فيما يخص ذلك.
- ابد ألا تحجب المعروضات رؤية المعروضات المجاورة ولا تؤثر على باقى المعروضات بأى صورة.
- الأجنحة والمعروضات لابد أن تكون معروضة على النحو اللائق طوال فترة المعرض، وغير مسموح بنقل أى معروضات من المعرض قبل نهايته وبدون اتفاق كتابي مع الشركة المنظمة .
- الشركة المنظمة لها سلطة فيما يخص بتقسيم الأجنحة وتخصيصها ولها الحق لأى سبب (من وجهة نظره) أن يغير التصميم العام للمعرض أو موقع جناح معين حتى لو تم تخصيصه بالفعل لأحدى الشركات على أن تكون هذه الشركة العارضة موافقة على المكان البديل.
- العارض مسئول مسئولية كاملة عن تكلفة تجديد اى جزء من الارض او الهيكل الذى يشغله ان حدث له اى ضرر . مسئول مسئولية كاملة عن اعادة الحالة الاصلية لأى جزء من الجناح، الاثاث او المعدات المؤجرة ان حدث بها اى ضرر او تلف.
- توقيع العقد من قبل العارض يحسب دليل نهائى على موافقته على دفع قيمة الحجز كاملة من تاريخه حيث ان العقد غير قابل للالغاء ، فالمنظم له الحق فى كل المبالغ المستحقة عن العقد وغير مطالب بأعادة اى مبالغ متفق عليها للمساحة المحجوزة كما ان له الحق فى اى مبالغ مستحقة لم تدفع.
- لا يحق ادراج بيانات الكتالوج او اللافتات الا للشركة المتعاقدة فقط ، فى حالة التعاقد باسم شركة اجنبية يتم التعامل مع الشركة على انها شركة اجنبية و بأسعار المشاركات الاجنبية حتى لو كانت تلك الشركة داخل مصر.